
Tillhör § 4, bilaga A1 

 

Fastighetsnämnden 

2008-03-19 

 

Ärende 4 

 

Överföring av bilpool i extern 

regi. Genomförandebeslut 

 

Bengt Sandberg m.fl. (s) 

Åke Mezán (v) 

 

 

 

Förslag till beslut   

 

Fastighetsnämnden beslutar   

 

att återremittera ärendet 

 

att uppdra åt kontoret att föreslå utveckling av bilpoolsverksamheten 

 

samt 

 

att därutöver anföra följande 

 

Ärendet, dess förslag och dess konsekvenser är ett direkt resultat av en 

politisk beställning från den borgerliga majoriteten. Det är inte en 

konsekvens av gjorda utvärderingar eller av en önskad verksamhets-

utveckling. 

 

Konsultrapporten presenterar hur den privatisering av bilpools-

verksamheten som den borgerliga majoriteten har beställt kan genomföras. 

Några alternativ har inte granskats. Några analyser av om ”marknaden” 

eller kontoret bäst kan genomföra förbättringspotentialen finns inte. 

Slutsatsen måste bli att kontoret antingen per automatik betraktas som 

inkompetent, eller att man inte har beställt någon annan analys än ett 

tillvägagångssätt för en privatisering av verksamheten. Det är helt i linje 

med den borgerliga majoritetens önskemål. Vi har dock högre tankar om 

kontorets förmåga och kompetens. 

 

Det är dock väl belagt att den offentliga konsumtionen har en stor 

betydelse för teknikutveckling och möjligheten att etablera ny teknik och 

nya verksamhetsformer. Staden avhänder sig – utan analys – den 

möjligheten. 

 

Den förbättringspotential som finns ska alltid tas tillvara och vi tror att 

även nämndens eget kontor och dess personal är förmögna att genomföra 

sådana saker. 

 

 


